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BROI.0012.8.7.2019 

 

Protokół nr 7/19 

z posiedzenia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 

Rady Powiatu we Włocławku  

 z dnia 23 września 2019  roku 

 

 

1. Otwarcie obrad Komisji. 

 

W dniu 23 września 2019  roku o godzinie 14:15 
 
Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw 

Społecznych Pani Ewa Kończyńska dokonała otwarcia obrad Komisji, powitała wszystkich 

członków Komisji i zaproszonych gości Panią Jolantę Sakowską – Skarbnika Powiatu, Panią 

Joannę Nowak-Kaźmierczak – Przewodniczącą Zespołu ds. Orzekania o Niepełnosprawności, Pana 

Sławomira Paździerskiego – Dyrektora SPZPS we Włocławku oraz Panią Agatę Wojtkowską – 

członka Zarządu Powiatu we Włocławku. 

  

2. Stwierdzenie quorum.  

 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Komisji stwierdziła, że w obradach uczestniczy 5 

osób, co wobec ustawowego składu Komisji, liczącego 5 osób stanowi wymagane quorum. 

Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

3. Przyjęcie porządku obrad.  

 

Przewodniczący  Komisji poinformowała, że wraz zawiadomieniem o posiedzeniu Komisji 

Zdrowia i Spraw Społecznych członkowie komisji otrzymali porządek obrad. 

Przewodniczący Komisji odczytała treść proponowanego porządku obrad: 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad Komisji. 

2. Stwierdzenie quorum.  

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu nr 6/19 z posiedzenia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych  

z dnia 6 września 2019 r. 

5. Informacja na temat realizacji zadań rzeczowych realizowanych przez Powiatowy Zespół ds. 

Orzekania o Niepełnosprawności, z uwzględnieniem kosztów i sposobu funkcjonowania 

działalności Zespołu w 2018 r.  

6. Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej 

Samodzielnemu Publicznemu Zespołowi Przychodni Specjalistycznych  

we Włocławku.  

7. Sprawy różne. 

8. Zamknięcie obrad Komisji. 

Przewodniczący Komisji zapytała członków Komisji, kto jest za przyjęciem porządku obrad i 

przeprowadziła procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

za-5 

przeciw-0 

wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdziła, że komisja 

przyjęła porządek obrad składający się z 9 punktów.  

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

Porządek obrad: 
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1. Otwarcie obrad Komisji. 

2. Stwierdzenie quorum.  

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu nr 6/19 z posiedzenia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych  

z dnia 6 września 2019 r. 

5. Informacja na temat realizacji zadań rzeczowych realizowanych przez Powiatowy Zespół ds. 

Orzekania o Niepełnosprawności, z uwzględnieniem kosztów i sposobu funkcjonowania 

działalności Zespołu w 2018 r.  

6. Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej 

Samodzielnemu Publicznemu Zespołowi Przychodni Specjalistycznych  

we Włocławku.  

7. Sprawy różne. 

8. Zamknięcie obrad Komisji. 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

4. Przyjęcie protokołu nr 6/19 z posiedzenia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych  

z dnia 6 września 2019 r. 

 

Przewodniczący Komisji  poinformowała, że z ostatniego posiedzenia Komisji został sporządzony 

protokół nr 6/19 z dnia 6 września 2019 r., który był do wglądu w Biurze Rady i Ochrony 

Informacji. Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają uwag do sporządzanego 

protokołu? Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji zapytała członków Komisji, kto jest za 

przyjęciem protokołu i przeprowadziła procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-5 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdziła, że protokół nr 

6/19 z posiedzenia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych z dnia 6 września 2019 r. został przyjęty.  

 

 

5. Informacja na temat realizacji zadań rzeczowych realizowanych przez Powiatowy 

Zespół ds. Orzekania o Niepełnosprawności, z uwzględnieniem kosztów i sposobu 

funkcjonowania działalności Zespołu w 2018 r.  

 

Przewodnicząca Komisji poprosiła Panią Joannę Nowak-Kaźmierczak – Przewodniczącą 

Powiatowego Zespołu ds. Orzekania o Niepełnosprawności o przedstawienie tematu.  

Przewodnicząca Komisji zapytała, jakie badania są wykonywane? 

Przewodnicząca Powiatowego Zespołu ds. Orzekania o Niepełnosprawności poinformowała, że 

wielkość wydatków Powiatowego Zespołu ds. Orzekania o Niepełnosprawności we Włocławku  

w 2018 roku  wyniosła 266 360,97 zł, z czego z budżetu wojewody pozyskano 207 123,00 zł,   

a z budżetu samorządu 59 237,97 zł. Wydatki stanowiły wynagrodzenia wraz z pochodnymi, 

umowy cywilnoprawne, zakup materiałów biurowych i wyposażenia, delegacje, wynajem lokalu, 

zakup usług remontowych i zdrowotnych, opłaty abonamentowe i pocztowe. Zespół wydał ok 1700 

orzeczeń, ok 200 kart parkingowych i ok 200 legitymacji osób niepełnosprawnych. W Zespole są 

gromadzone dane, które mogą posłużyć do uzasadnienia tworzenia Zakładów Aktywności 

Zawodowej, czy warsztatów terapii zajęciowej. 

Przewodnicząca Komisji zapytała o szczegółowy podział wydatków? 

Przewodnicząca Powiatowego Zespołu ds. Orzekania o Niepełnosprawności poinformowała, że 

ma przy sobie kwartalne zestawianie i przedstawia się to w sposób następujący: umowy cywilno-

prawne – 24382  zł, wydatki na orzeczenia dla osób do 16 roku życia -12047zł, orzeczenia powyżej 

16 roku życia 74 245 zł. Przewodnicząca poinformowała, że kwartalnie przedstawia Panu Staroście 

sprawozdania dotyczące wydatków.  
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Przewodnicząca Komisji zapytała, czy są problemy z zatrudnieniem lekarzy w zespole? 

Przewodnicząca Powiatowego Zespołu ds. Orzekania o Niepełnosprawności poinformowała, że 

jeśli chodzi o zatrudnienie lejkarzy to psychiatra jest jak najbardziej pożądany. Pani psychiatra, 

która deklarowała współpracę z zespołem odmówiła tej współpracy ze względu na niski koszt 

opłacalności. Stawka, którą lekarze psychiatrzy żądają w zespole to 200 zł, ale zespół ma do 

dyspozycji 55 zł dla psychiatry, a 42 zł dla lekarza innej specjalizacji.  

Przewodnicząca Komisji zapytała, czy na te chwilę w związku z wprowadzeniem świadczenia 

uzupełniającego w zespole jest więcej pracy? 

Przewodnicząca Powiatowego Zespołu ds. Orzekania o Niepełnosprawności odpowiedziała, że 

jeśli chodzi o 500 plus dla osób niepełnosprawnych to będzie to rozpatrywał ZUS. Orzeczenie 

zespołu jest tylko potrzebne jako dokument pomocniczy dla rozpatrzenia tych spraw w kwestii 

otrzymania 500 plus dla osób niepełnosprawnych. 

Przewodniczący Komisji zapytała, czy do przedłożonej informacji są  jakieś pytania? 

Wobec braku pytań Przewodniczący Komisji zapytała, kto jest za przyjęciem Informacji na 

temat realizacji zadań rzeczowych realizowanych przez Powiatowy Zespół ds. Orzekania 

o Niepełnosprawności, z uwzględnieniem kosztów i sposobu funkcjonowania działalności 

Zespołu w 2018 r. u  i przeprowadziła procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-5 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdziła, że komisja 

przyjęła Informację na temat realizacji zadań rzeczowych realizowanych przez Powiatowy Zespół 

ds. Orzekania o Niepełnosprawności, z uwzględnieniem kosztów i sposobu funkcjonowania 

działalności Zespołu w 2018 r. 

Informacja na temat realizacji zadań rzeczowych realizowanych przez Powiatowy Zespół ds. 

Orzekania o Niepełnosprawności, z uwzględnieniem kosztów i sposobu funkcjonowania 

działalności Zespołu w 2018 r.  stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

6. Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej 

Samodzielnemu Publicznemu Zespołowi Przychodni Specjalistycznych  

we Włocławku.  

 

Przewodnicząca Komisji poinformowała, że członkowie Komisji wraz z zawiadomieniem 

otrzymali projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej Samodzielnemu Publicznemu 

Zespołowi Przychodni Specjalistycznych we Włocławku. Przewodniczący Komisji poprosiła Pana 

Sławomira Paździerskiego – Dyrektora SPZPS we Włocławku o przedstawienie tematu.  

Pan Sławomir Paździerski – Dyrektor SPZPS we Włocławku poinformował, że jednostka 

wystąpiła z wnioskiem o udzielenie dotacji w wysokości 250 000 zł z przeznaczeniem na 

dofinasowanie zakupu aparatury i sprzętu medycznego. Pilnej wymiany wymaga w chwili obecnej 

zestaw do prób wysiłkowych z bieżnią. Obecnie posiadany przez jednostkę sprzęt wykorzystywany 

jest od 1996 roku i w związku z tym, ulega częstym awariom, co dezorganizuję pracę w Przychodni 

Kardiologicznej. Ponadto do priorytetowych zakupów należy zakup nowego unitu 

stomatologicznego. Unit, znajdujące się w Przychodni Stomatologicznej mają już ponad 30 lat, są 

przestarzałe i były wielokrotnie naprawiane. Sprzęt używany w Ośrodku Rehabilitacji Dzieci 

Niepełnosprawnych oraz Zakładzie Rehabilitacji Leczniczej w zakresie kinezyterapii, diagnostyki 

ruchu, fizjoterapii wymaga także inwestycji. Planowany jest zakup platform, jedną do ORDN, 

natomiast druga do Zakładu Rehabilitacji Leczniczej. Do Zakładu Rehabilitacji Leczniczej 

potrzebny jest także dodatkowy sprzęt, taki jak: laser, aparat do krioterapii oraz do wytwarzania fali 

uderzeniowej. Wycena świadczeń  z  NFZ jest bardzo niska na to aby można odnawiać sprzęt, który 

jednostka posiada. Nic nie wskazuje na to, żeby NFZ zwiększył kontrakty.  

Przewodniczący Komisji powiedziała, że Dyrektor może być szczęśliwy bo ma kto udzielać 

dotacji jednostce i Rada Powiatu we Włocławku jest ku temu przychylna. Następnie 
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Przewodniczący Komisji zapytała, ile milionów złotych rocznie z NFZ otrzymuje SZPS we 

Włocławku? 

Pan Sławomir Paździerski – Dyrektor SPZPS we Włocławku odpowiedział, że 14 000 000 zł.  

Przewodniczący Komisji powiedziała, że tak trzeba gospodarować tymi środkami, aby na bieżąco 

pewne rzeczy uzupełniać. Jeśli sprzęt znajdujący się w jednostce jest z lat 90 to trzeba go 

sukcesywne wymieniać. Przewodnicząca komisji uważa, że powiat powinien udzielić dotacji na 

budowę nowego budynku SPZS we Włocławku, ale na zakup nowego sprzętu jednostka powinna 

oszczędnie gospodarować środkami pozyskanymi z NFZ, aby móc zakupić nowy sprzęt.  

Przewodnicząca Komisji zapytała członków Komisji, czy mają pytania? 

Wobec braku głosów  w dyskusji Przewodniczący Komisji zapytała, kto jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej Samodzielnemu 

Publicznemu Zespołowi Przychodni Specjalistycznych we Włocławku i przeprowadziła procedurę 

głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-5 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdziła, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej Samodzielnemu 

Publicznemu Zespołowi Przychodni Specjalistycznych we Włocławku. 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej Samodzielnemu Publicznemu Zespołowi 

Przychodni Specjalistycznych we Włocławku stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

7. Sprawy różne 

 

Przewodniczący Komisji zapytała członków Komisji, czy mają jakieś sprawy lub wnioski, które 

należałoby podnieść w tym punkcie? 

Przewodniczący Komisji zwróciła się do Dyrektora SPZSP we Włocławku, że należy wprowadzić 

w jednostce oszczędności. Może należy więcej fachowej kadry zatrudnić, a mniej administracji lub 

innego personelu. Przewodniczący komisji podkreśliła, że nie ma na myśli zwalniania, ale należy to 

sukcesywne regulować.  

Pan Sławomir Paździerski – Dyrektor SPZPS we Włocławku odniósł się do wypowiedzi Pani 

Przewodniczącej Komisji i przyznał jej słuszną rację, że należy znaleźć środki na rozwój jednostki. 

Dyrektor podkreślił, że przejął jednostkę z dużym minusem, który cały czas istnieje. 14 osobom nie 

zostały przedłużone umowy o prace. Nie było jednak żadnych zwolnień. W tej chwili jednostka ma 

ponad 100 000 zł na minusie. Dyrektor NZF nie przyjął odwołania dyrektora o zmniejszenie kary  

w związku z tym ten minus się zwiększy. Zakup sprzętu jest potrzebny ze względu na 

bezpieczeństwo pacjentów, szczególnie bieżni, która w czasie użytkowania potrafi sama 

przyspieszać. Dyrektor szanuje to co powiedziała Pani Przewodnicząca Komisji, ale jeśli chodzi o 

ograniczenie kadry to jest to wykonywane, ale pracownicy są coraz bardziej potrzebni.  

Starosta Włocławski powiedział, że został wywołany ważny temat – temat służby zdrowia.  

Z mediów można się dowiedzieć  w jakich kondycjach są szpitale powiatowe, szpitale wojewódzkie 

i to, że ich 2% zadłużenie rośnie dwukrotnie. Starosta uważa, że SPZPS we Włocławku również 

można do tego porównać, choć jest to zupełnie inna jednostka. Widomo jaka jest baza lokalowa 

jednostki, są również problemy z lekarzami. Jeśli podejść do tego w sposób komercyjny to 

jednostka zrezygnowałby z niedochodowych przychodni i pewnie wynik finansowy byłby dodatni  

i znalazłyby się środki na zakupy, ale nie o to chodzi w tym zarządzani. SPZPS we Włocławku – 

jak sama nazwa wskazuje jest publiczną jednostką i ma rozwiązywać problemy ludzi. Starosta jest 

zwolennikiem tych dotacji, ponieważ zdrowie ludzi jest najważniejsze. Przewodnicząca komisji 

wspomniała o budowie nowego budynku. Przy obecnych zmianach uchwały budżetowej 

wprowadzane są środki na opracowanie koncepcji budowy nowego Powiatowego Centrum 

Zdrowia. Szukane są nowe rozwiązania  w nowej perspektywie regionalnego programu 

operacyjnego. Nie wiadomo jak potoczą się wybory parlamentarne, ale docierają informacje o 
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zwiększonych środkach na służbę zdrowia. Należy się przygotować koncepcyjnie  

i dokumentacyjnie. Jeśli w dniu 30.09.2019 r. Rada Powiatu we Włocławku przyjmie uchwałę 

zmianującą budżet powiatu włocławskiego na 2019 roku zostaną podjęte działania w zakresie 

dokumentacji. Zarządowi jak i radzie powiatu zależy na tej jednostce, dla dobra mieszkańców i ta 

dotacja zostaje udzielona z warunkiem, że ten sprzęt będzie można w pełnym zakresie przenieść do 

nowego budynku. W przyszły roku również są planowane dotacje dla SPZPS we Włocławku.  

Przewodniczący Komisji powiedziała, że źle się dzieje w służbie zdrowia, szczególnie pod 

względem personelu. Brakuje fachowych pracowników. Potrzebne są duże środki, aby znaleźć 

specjalistów do SPZPS we Włocławku. Według Przewodniczącej należy jak najszybciej gromadzić 

środki na pobudowanie nowego budynku, aby można było go odpowiednie wyposażyć.  

Nie było żadnych głosów.  

 

8.  Zakończenie obrad. 

 

Po zrealizowaniu porządku obrad Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych w dniu 23 

września 2019 roku o godzinie 14:55 dokonała zamknięcia obrad Komisji.     

                                                                                                                                                                 
                                                                                                           Przewodnicząca Komisji   

                                                                                                      Zdrowia i Spraw Społecznych 

                                                                                                     

                                 Ewa Kończyńska  
 

Ze Starostwa Powiatowego protokołowała: 
Marta Grzegórska………………………….. 


